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Pani

Bogusława Jagodzińska

Burmistrz Wyrzyska

Wyciąg z protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego

oraz  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  dniu  24

listopada 2015 r. w punkcie dotyczącym: „Wolne głosy i wnioski”.

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że obecnie na terenie przy stawie przebiega rewitalizacja.

W związku z tym radny zapytał, jakie są gminne kompetencje w stosunku do inwestora? 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  wielu  mieszkańców

bulwersuje sytuacja gdzie najpierw zrobiło się teren przy stawie, a teraz robi się staw. Wyjaśniając

Pan  Zastępca  Burmistrza  powiedział,  że  robi  to  inna  jednostka  i  byłoby  super  jakby  Zarząd

Melioracji  zrobił  to  przed  ale  dostał  później  pieniądze  i  nie  szło  tego  zgrać.  Następnie  Pan

T.  Perliński  powiedział,  że  zostało  ustalone,  że  to  co  ulegnie  zniszczeniu  i  w  tym przypadku

chodnik, to zostanie przywrócone do poprzedniego stanu. W związku z tym iż realizowane były

zadania przez dwie różne jednostki to nie miało się na to wpływu. 

Radny, Pan Roman Łuka zapytał, czy ma się wpływ na drzewa?

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska odpowiedział, że tak i podcięcie rosnących

drzew będzie realizowane. 

Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że ma nadzieje iż nastąpi to przed wiosną kiedy będą znowu

się tam zbierać dzieci. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział,  że nowa ustawa jest bardzo

rygorystyczna i  nawet  trzebież ma określone granice gdzie mówi się  o  suchych gałęziach oraz

o tych co stwarzają zagrożenie. 

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że Pan ochrona danych osobowych chciałby aby

przynajmniej  w  pobliżu  jego  posesji  znalazła  się  lampa  ponieważ  dzieci  chodzą  w  tamtym

kierunku, a jest tam bardzo ciemno. 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  zgadza  się  z  sugestią

i potrzebą lecz w obecnym roku jest to niemożliwe. 

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że mieszkańcy Polinowa poprosili o postawienie

przy przystanku stojaka na rowery. 



Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że szkoda iż fundusz sołecki

nie widzi takich spraw 

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że również zaproponowała takie rozwiązanie. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że odnośnie lampy to będzie

decyzja Pani Burmistrz i wniosek zostanie przekazany, a stojak to nie są duże pieniądze lecz szkoda

iż nie zabezpieczyli tego ze swojego budżetu. 

Radna, Pani Katarzyna Kowalska zapytała o drzewa znajdujące się przy posesji Pana  ochrona

danych osobowych i Pana ochrona danych osobowych w Falmierowie gdzie ma iść dalej chodnik.

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że nie zna tematu ponieważ

żadne pismo nie trafiło ale temat rozpozna i można wykonać w tym celu telefon.  

Radna, Pani Katarzyna Kowalska powiedziała, że drzewo, które się tam znajduje jest puste. 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  drzewa  zagrażające

bezpieczeństwu oczywiście zostaną przeznaczone do usunięcia lecz należy to obejrzeć z Panem

Inspektorem. 

(...)

Radna,  Pani  Teresa  Pinkowska powiedziała,  że  Osiek  się  rozbudowuje  i  przydałoby  się

oświetlenie,  chociażby po jednej  lampie na ulicy Przy Skansenie.  Następnie radna powiedziała,

że na ulicy Dębowej, na samym końcu również nie ma oświetlenia, a ostatnio zostali tam okradzeni

mieszkańcy. Kończąc radna powiedziała, że na drodze wojewódzkiej, na ostrym zjeździe jak jedzie

się  do  Osieka,  zrobił  ktoś  sobie  zjazd  na  skróty.  Radna  poprosiła  aby  to  w  jakiś  sposób

zabezpieczyć ponieważ jest to bardzo niebezpieczny zjazd. 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  nie  neguje  potrzeb

oświetlenia  różnych  miejsc  lecz  nie  widzi  się  żadnego  związku  braku  lampy  z  okradzeniem

ponieważ  jak  wyłączą  prąd  to  mogłoby  to  każdego  dotyczyć.  Odnośnie  zakrętu  Pan  Zastępca

Burmistrza powiedział, że skonsultuje to z zarządcą drogi. 

Radny, Pan Włodzimierz Michalski powiedział, że przy łączniku ulicy Leśnej z ulicą Świerkową

na chodniku znajduje się lampa, która jest zarośnięta świerkami. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że przyjrzy się sprawie.           

Radna, Pani Ewa Michałek zapytała, jak wygląda sprawa chodnika na ulicy Pocztowej ponieważ

jak szła rano do pracy to nikogo tam nie było. 

Pan Tadeusz Perliński – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że na dniach sprawa ma zostać

zakończona.

Radny,  Pan  Józef  Jasik powiedział,  że  w  ostatnich  dniach  na  ulicy  Przemysłowej  został

uszkodzony przewód gazowy i w tym czasie w trakcie pory deszczowej zauważył iż ilość wody,
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która  zalega  na  niedawno  robionej  ulicy  jest  przeogromna.  Kontynuując  radny  powiedział,  że

znajduje się tam niecka pomiędzy jedną studzienką, a kratką biorczą wody oraz następuje spadek

wody tylko w jedną stronę. 

Pan  Tadeusz  Perliński  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  nie  do  końca  tak  jest

ponieważ nie  ma tam przeogromnej  ilości  stojącej  wody gdyż dotyczy to  tylko dwóch miejsc,

a  pozostała  część  ulicy  świetnie  odbiera  wodę.  Natomiast  zostanie  to  skorygowane  ponieważ

rzeczywiście tak nie powinno być. 

Sporządziła:

D. Pinkowska

podinsp. ds obsługi rady gminy 
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